
Leverandører ble på befaring første gang konkurransen ble utlyst oppfordret til å stille spørsmål til 
oppdragsgiver i Mercell i etterkant av befaring, og det oppfordres fortsatt til å stille spørsmål. 

Nedenfor følger spørsmål som kom frem på befaring med svar: 

 

1) Har vi FDV på eksisterende kunstgress? 

Vi har undersøkt, og dette finnes ikke 

 

2) Skal det asfalt rundt ballfanger? 

Det skal ikke asfalt rundt ballfanger. Greit med betong som flukter med eks banedekke (asfalt) 

3) Skal det ikke tilføres mer masser til justering av underlaget kunstgress. 

Det står i beskrivelsen at det ikke er lagt til grunn at det skal tilføres masser. 

 

4) Skal det byttes ut eller festes planker som er løse / ødelagt på rammen av binge? 

Det er ikke lagt til grunn at ramme, planker rundt binge skal utbedres. Dette ligger ikke i 

bestilling eller budsjettert med i fra eier (byggforvalter) og skal utbedres av 

vedlikeholdstekniker. 

 

5) Skal kunstgresset limes i kantene? 

Kunstgresset skal limes i kantene, tilsvarende som kunstgresset ligger i dag 

 

6) Vil vi ha kunstgress med innfyll? 

Nei, vi skal ha kunstgress som er produsert for uten innfyll 


